



# ***TOP SKILL K9***

**Invites you to it's 3rd AAC sanctioned Agility Trial  
Vous invites à son 3e concours Homologué par l'AAC**

## **Top Skill K9 Field**

**Saturday & Sunday October 3rd & 4th 2020**

**Samedi & Dimanche le 3 & 4 Octobre 2020**

**Judge/Juge**

**Wendy Beard (Ontario)**

### **SATURDAY/SAMEDI**

1 Gambler(Enjeu) Starters/Advanced

2 Standard Starters/Advanced/Masters

1 Snooker Master

1 Jumper(sauteur) Masters

### **SUNDAY/DIMANCHE**

1 Gambler (Enjeu)Masters

2 Standard Masters

1 Steeplechase

1 Snooker Masters/Starters/Advanced

1 Jumper Starters/advanced

All classes: Regular, Special & Veteran are offert

Limited entries/ Inscriptions limitées

Closing date/ Fermeture des inscriptions:

September 5th 2019, 5 Septembre 2019

Top Skill k9 Field  
3155 County Road 16  
Fournier, On, K0B 1G0

Start Times/ Début du concours

Registration & Measurement/ Enregistrement & Mesures	7h15
Judge's Briefing/ Mot du Juge	7h40
First dog running/ Premier chien	8h00

**General information/Information générales**

This Agility Association of Canada (AAC) sanctioned trial that will be held under AAC rules and regulations. Note that Top skill K9 organizing committee reserves the right to refuse any entry. There shall be no refunds for act of God, inclement weather, missed runs, entries withdrawn after the closing date, if a dog/ or handler are dismissed from competition, regardless of the reason for such dismissal, or in the event the dogs absent on the day of the trial. However, refunds will be given to a competitor whose bitch comes into season or whose dog is injured, provided that the trial secretary ([secretariat@topskillk9.com](mailto:secretariat@topskillk9.com)) is informed prior to the trial date and certificate from veterinarian is provided at the time, an administrative fee of \$10 may be retained on refunded entries. FEO runs are allowed. Indicated them on the entry form. Only non audible toys will be allow in the ring.

2 practices jumps will be available, no familiarization of the obstacles.

The trial will be held outdoor on a grass field with no shade around the ring and it will still proceed rain or shine. Ring is fenced with a 36" tall fence and an off leash area will be available and a small pool. Portable washrooms are available, bring your own seating, tent, crating, drinking water.

No move-ups will be allow on the same day but for the next that will be possible if asked before the end of the first day of the trial. A 25\$ fee will be charged for NSF cheques, Entry forms must be completed and accompanied by a signed waiver and fee to be valid.

Ce concours homologué par l'AAC va se dérouler suivant les règles et règlements de l'AAC. Notez bien que Top skill K9 comité se reserve le droit de refuser n'importe quel inscription. Top Skill K9 ne fera aucun remboursement en cas de force majeure, de mauvais temps, de courses manquées, de chiens retirés après la date limite, si un chien ou son maître sont expulsé de la compétition, quelque soit le motif de l'expulsion ou en cas d'absence des chiens le jour de la compétition. Toutefois, les remboursements seront accordés à un participant dont la chienne est en chaleur ou est blessé, à condition que le secrétaire de la compétition( [secretariat@topskillk9.com](mailto:secretariat@topskillk9.com) ) en soit informé avant la date du concours et qu'un certificat du vétérinaire soit fourni à ce moment, des frais administratifs de 10 \$ peut être retenus sur l'inscription remboursé.

Les parcours FEO sont autorisés. Indiquez-les sur le formulaire d'inscription. Seuls les jouets non audibles seront autorisés dans le ring.

2 sauts de pratiques seront disponibles, aucune familiarisation des obstacles.

Le concours se déroulera sur gazon à l'extérieur sans ombre autour du ring et sera tenu beau temps ou mauvais temps.

L'enceinte est clôturé avec une clôture de 36 pouces de haut et une zone sans laisse sera disponible ainsi qu'une petite piscine. Toilettes portables disponibles, apportez vos propres sièges, abri, cages , eau potable.

Aucun changement ne sera autorisé le jour même, mais il sera possible pour le dimanche si cela est demandé avant la fin du premier jour du concours. Des frais de 25 \$ seront facturés pour les chèques sans provision. L'inscription doit être accompagné du Deni signé et des frais pour être valide.

## **Obstacles:**

All obstacles are conform to AAC Specifications. Les obstacles sont conformes au règlement de l'AAC.

## **Award/ Ruban:**

Flat ribbons will be awarded to first to through fourth in each all height divisions. Rosettes will be awarded to all dogs who achieve a qualifying score in any class. Rosettes will be awarded for titles earned.

Des rubans seront remis pour tous les quatre première positions de chaque hauteurs ou catégories. Une rosette sera décerné à chaque chien qui exécute un parcours qualificatifs.

## **Veterinary/ Vétérinaire**

Hawkesbury Veterinary Hospital: 1075 McGill St, Hawkesbury, ON K6A 1R6 (613) 632-5927 until 4 saturday

Animal Emergency & Specialty Hospital, 1155 Lola St #201, Ottawa, ON, K1K 4C1 (613)745-0123

## **Accomodation/ Hébergement:**

Hotel (17 min): Microtel Inn & Suites 17 Industriel St, Casselman, ON K0A 1M0 (613) 427-3550

Free Camping on site without services (reserve your spot) Space limited

Camping gratuit sur place sans service( réservé votre spot)

Camping offsite:

Camping Paradis (13 min) 4304 Champlain rd, Bourget [staff@paradiscamping.ca](mailto:staff@paradiscamping.ca)

Evergreen Camping & Resort (20 min) 5279 County road 17, Alfred, 1-888-679-4059

## **Direction: 3155 County Road 16, Fournier, On K0B 1G0**

\*\*\*\* Our street is "County Road 16" and NOT "Concession 16" \*\*\*\*

In your GPS it could also be listed at "Route du Comté 16" or "CR-16"

**Google link:** <https://goo.gl/maps/nkkotP4K4qQ2>

**If you are coming from East (Hawkesbury, Vaudreuil-Dorion, Montreal, Québec) 40 min from Qc**

Take Highway 417 Ouest towards Ottawa

Once in Ontario, Take Exit 51

At the stop, Turn right. You are now on "County Road 9". Drive approximately 11.1 km.

Turn left on "County Road 16 (JCT 16)" (There is a cemetery on the left corner).

Drive approximately 4.8 km and we are on the right side.

**If you are coming from West(Embrun, Ottawa, Gatineau) 45 min from Ottawa**

Take highway 417 Est towards Montreal. Take exit 66 At the light, turn left. You are now on "Principal road".

After the railroad track, turn right on "St-Isidore Road"

Drive to the end of the road and then turn left. You are now on "County Road 8".

Drive approximately 8.2 km(keep left when the road split)

Turn right on "County Road 16 (JCT 16)" (Just before the bridge in a curve, Don't miss it!)

Drive about 8.2 km and we are on the left side.

**Notre Adresse:**

3155 County Road 16 Fournier, Ontario K0B1G0

\*\*\*\*\* Notre rue est "County Road 16" et NON "Concession 16" \*\*\*\*\*

Si votre GPS est en français il se peut que ce soit: "Route du Comté 16" ou "CR-16"

**Google link:** <https://goo.gl/maps/nkkotP4K4qQ2>

---

**Si vous arrivé de l'Est (Hawkesbury, Vaudreuil-Dorion, Montreal, Québec)**

- Prenez la 417 Ouest vers Ottawa
- Une fois en Ontario, Sortez à la sortie 51 (ne sortez pas avant comme l'indique Google ou votre GPS car c'est plus long et vous ne croiserai pas de station de gaz.)
- Au stop, tournez à droite, vous êtes sur la rue "County Road 9" vous devez conduire environ 11.1 km
- Tournez à gauche sur "County Road 16 (JTC16)" (il y a un cimetière sur le coin à gauche)
- conduisez pour environ 4.8 km et nous somme sur le coté droit
- 

**Si vous arrivé de l'Ouest (Embrun, Ottawa)**

- Prenez la 417 Est vers Montreal
- Sortez à la sortie 66
- À la lumière, tournez à gauche, vous êtes sur la Rue "Principal road".
- Après le chemin de fer, Tournez à droite sur "St-Isidore Road"
- Conduisez jusqu'au bout de la rue et tournez à gauche. Vous êtes maintenant sur "County Road 8".
- Conduisez pour environ 8.2 km(gardez la gauche quand la route va se séparé)
- Tourné à droite sur "County Road 16 (JCT 16)" (Juste avant un petit pont dans une courbe)
- Conduisez environ 8.2 km et nous somme sur votre gauche.

**Registration Top Skill K9 trial October 3rd &4th 2020/Inscription Top Skill K9 Trial 3 & 4 Octobre 2020**

AAC Number _____	Dog's Name/Nom chien
Breed/Race:	DOB/ date de naissance chien DD/MM/YY ____/____/____
Height@ withers/hauteur au garrot _____	Jump Height/hauteur des sauts
Sex : ____ F ____ M	Division: ____Regulier, ____Special, ____Veteran ____DDVet
Owner's Name/Nom du propriétaire du chien	
Address/Adresse	
City, Prov/Ville, Province	
Postal Code/Code postal	
Phone number/Numéro téléphone	
Email address/adresse email	
Handler's Name/Nom manieur	

<b>SATURDAY OCTOBER 3rd 2020/ SAMEDI 3 OCTOBRE 2020</b>	<b>FEO</b>	<b>SUNDAY OCTOBER 4TH 2020/ SUNDAY 4 OCTOBRE 2020</b>	<b>FEO</b>
____ GAMBLER STARTERS/ENJEU NOVICE	____	____ GAMBLER MASTERS/ENJEU EXPERT	____
____ GAMBLER ADVANCED/INTERMÉDIAIRE	____	____ STANDARD 3 MASTERS/EXPERT	____
____ STANDARD 1 STARTERS/NOVICE	____	____ STANDARD 4 MASTERS/EXPERT	____
____ STANDARD 1 ADVANCED/INTERMÉDIAIRE	____	____ STEEPLECHASE	____
____ STANDARD 2 STARTERS/NOVICE	____	____ SNOOKER 2 MASTERS/EXPERT	____
____ STANDARD 2 ADVANCED/INTERMÉDIAIRE	____	____ SNOOKER STARTER/NOVICE	____
____ STANDARD 1 MASTERS/EXPERT	____	____ SNOOKER ADVANCED/INTERMÉDIAIRE	____
____ STANDARD 2 MASTERS/EXPERT	____	____ JUMPER STARTER/NOVICE	____
____ SNOOKER 1 MASTERS/EXPERT	____	____ JUMPER ADVANCED/INTERMÉDIAIRE	____
____ JUMPER MASTERS/SAUTEUR EXPERT	____	<b>CAMPING ON SITE</b> ____ Tent ____ Trailer	

\_\_\_\_ # of events@ 16\$/event:\_\_\_\_, \_\_\_\_ #of FEO runs@ \$10/event: \_\_\_\_ Total:\_\_\_\_ \$  
**Early Bird Discount** \_\_\_\_ # of events@ 14\$/event:\_\_\_\_ before August 5th 2020

Send entry form electronically to [secretariat@topskillk9.com](mailto:secretariat@topskillk9.com) or by mail to: Top Skill K9, 3155 County Road 16, Fournier, Ontario, K0B1G0 or google form on [www.topskillk9.com](http://www.topskillk9.com) section trial

Cheques are payable to **Stephane Lafond** or payment can be made by etransfert to [secretariat@topskillk9.com](mailto:secretariat@topskillk9.com) . Entries may be allowed after closing date if the trial is not full at 18\$/event. Confirmation and running will be send by email. For Early Bird discount registration and paiement need to be receive before August 5th 2020.

**PARTICIPATION WAIVER AND RELEASE** (the registration is not valid without the waiver sign and Date)

Handler Name: \_\_\_\_\_

Dog 1 Name: \_\_\_\_\_ AAC Dog ID# \_\_\_\_\_

Dog 2 Name: \_\_\_\_\_ AAC Dog ID# \_\_\_\_\_

Dog 3 Name: \_\_\_\_\_ AAC Dog ID# \_\_\_\_\_

In consideration of the acceptance of this entry by AAC and Top Skill k9 (the "Organizing Club") and the opportunity to have the Dog participate, compete in and/or be judged at this event or trial (the "Event"), I, the undersigned, agree as follows:

1. I certify that I am the actual owner of the Dog, or that I am the duly authorized agent of the actual owner of the Dog and that the Dog is not a hazard to persons, property or other dogs.

2. I agree that AAC or the Organizing Club for the Event may refuse my entry for any reason that it deems to be sufficient.

3. I understand and acknowledge that participation in the Event carries certain risks, including, but not limited to injuries (including serious injuries and death) to myself, the Dog, another dog under my control or persons attending as my guests (my "Related Parties"), damage to property and other losses. I waive any and all claims that I have or may have in the future against, and release from all liability and agree not to sue AAC, the Organizing Club or any of the directors, executives, committees, representatives, employees, volunteers or agents of either AAC or the Organizing Club (the "Personnel") for any injury, death, property damage or other loss that I or my Related Parties sustain due to any cause whatsoever, including negligence, breach of contract, breach of duty, statutory or otherwise, or mistakes or errors of judgment of any kind.

4. I assume full responsibility for the conduct of myself and my Related Parties during the entirety of the Event. I agree to indemnify and save harmless AAC, the Organizing Club and the Personnel from and against any and all claims that may be made against them or costs, fees, expenses or liability (including, without limitation, lawyers' fees on a solicitor and own client basis) incurred by AAC, the Organizing Club or the Personnel that may arise due to: (a) any act or omission of myself, my Related Parties or any party for whom I am liable at law; or (b) aggressive behaviour by the Dog or any other dog under my control.

5. I have read, and do understand the rules of competition and the additional rules (if any) appearing in the trial schedule for the Event, as well as the policies of AAC pertaining to discipline (collectively, the "Rules"). I agree to abide by the Rules and to conduct myself and the Dog in accordance with the Rules. I understand that myself and/or the Dog may be subject to disciplinary procedures or sanctions for breach of the Rules and agree to respect and be bound by any disciplinary decision made by AAC.

6. I understand that AAC and/or the Organizing Club may, in the course of administering the Event or conducting its activities generally, collect, use or disclose my personal information and that any personal information collected, used or disclosed by AAC and/or the Organizing Club will be treated in accordance with AAC policy and applicable privacy and personal information laws. I hereby consent to the collection, use and disclosure by AAC and/or the Organizing Club of my personal information.

7. I have been given the opportunity to read and understand the terms of this Agreement before signing it, and have in fact done so. I understand that by signing this Agreement, I am restricting my legal rights and I sign this Agreement voluntarily and of my own free will.

Media Release & Rights of Privacy Waiver! Hereby Grant to AAC and its affiliated companies, representatives, agents and assigns, all rights and permission to use or appropriate his/her and their dog's name, biography, likeness, photograph, voice, performing persona, or other indicia of identity for broadcast, telecast, cablecast, transmission or distribution in any format or media known now or in the future.

Waiver of Rights to Privacy, Publicity & Personality Further, I hereby release Agility Association of Canada Inc, and its affiliates, representatives, agents and assigns from any claim or cause of action for invasion of the rights of privacy, right of publicity, right of personality, or any similar rights.

## Assumption of the Risk and Waiver of Liability Relating to Coronavirus/COVID-19

The novel coronavirus, COVID-19, has been declared a worldwide pandemic by the World Health Organization. **COVID-19 is extremely contagious** and is believed to spread mainly from person-to-person contact. As a result, federal, provincial, and local governments and federal and provincial health agencies recommend social distancing and have, in many locations, prohibited the congregation of groups of people.

**Top Skill K9("the Club")** has put in place preventative measures to reduce the spread of COVID-19; however, the Club **cannot guarantee** that you will not become infected with COVID-19. Further, **attending the Club could increase** your risk of contracting COVID-19.

-----

By accepting digitally this agreement, I acknowledge the contagious nature of COVID-19 and voluntarily assume the risk that I may be exposed to or infected by COVID-19 by attending the Club and that such exposure or infection may result in personal injury, illness, permanent disability, and death. I understand that the risk of becoming exposed to or infected by COVID-19 at the Club may result from the actions, omissions, or negligence of myself and others, including, but not limited to, Club employees, volunteers, and program participants and their families.

I voluntarily agree to assume all of the foregoing risks and accept sole responsibility for any injury to myself (including, but not limited to, personal injury, disability, and death), illness, damage, loss, claim, liability, or expense, of any kind, that I may experience or incur in connection with my attendance at the Club or participation in Club programming ("Claims"). On my behalf, I hereby release, covenant not to sue, discharge, and hold harmless the Club, its employees, agents, and representatives, or the owner of the property where the events are held, of and from the Claims, including all liabilities, claims, actions, damages, costs or expenses of any kind arising out of or relating thereto. I understand and agree that this release includes any Claims based on the actions, omissions, or negligence of the Club, its employees, agents, and representatives, whether a COVID-19 infection occurs before, during, or after participation in any Club program.

In consideration for being allowed to attend, I agree to indemnify and hold harmless the Club, from all liability or claims of any nature by myself, my guests and family members.

Signature: \_\_\_\_\_ DATE \_\_\_\_\_  
(under 18 years old legal guardian signature needed)

**Déni de responsabilité (L'inscription n'est pas valide si l'entente n'est pas signée, datée et soumise avec les frais appropriés.)**

Nom du conducteur : \_\_\_\_\_

Nom du chien 1 : \_\_\_\_\_ No ID AAC du chien \_\_\_\_\_

Nom du chien 2 : \_\_\_\_\_ No ID AAC du chien \_\_\_\_\_

Nom du chien 3 : \_\_\_\_\_ No ID AAC du chien \_\_\_\_\_

ASSOCIATION D'AGILITÉ DU CANADA (« AAC ») ENTENTE, décharge et renonciation

En contrepartie de l'acceptation de cette inscription par l'AAC et par .Top Skill K9 (le « club organisateur ») et de l'occasion de participer au concours et/ou de faire juger le chien à ce concours ou cette compétition, je, en tant que soussigné, confirme ce qui suit :

1. J'atteste que le suis le propriétaire réel du chien ou l'agent autorisé du propriétaire réel du chien et que le chien ne constitue pas un

danger pour les personnes, les biens et les autres chiens.

2. Il est entendu que l'AAC ou le club organisateur de la compétition peut refuser mon inscription pour toute raison qu'il juge suffisante.

3. Je comprend et je reconnais que participer à la compétition comporte certains risques, y compris, sans s'y limiter, des risques de

blessures (y compris des blessures graves et la mort) pour moi-même, le chien, un autre chien sous ma responsabilité et les personnes que j'ai invitées (les « personnes apparentées »), de dommages aux biens et autres pertes. Je renonce à toute réclamation que je peux avoir maintenant et dans le futur et je dégage de toute responsabilité l'AAC, le club organisateur et ses dirigeants, administrateurs, comités, représentants, employés, bénévoles ou agents (le « personnel ») et je consens à ne pas tenter de poursuite contre eux en cas de blessures, de décès, de dommages aux biens ou autres pertes que moi ou mes personnes apparentées peuvent avoir subis, quelle qu'en soit la cause, y compris la négligence, une rupture de contrat, légale ou autrement, des fautes et des erreurs de jugement quelconques.

4. J'assume entièrement la responsabilité de ma conduite et de celle de mes personnes apparentées pendant la totalité de la compétition. J'accepte d'indemniser l'AAC, le club organisateur et le personnel de toute réclamation qui peut être faite contre eux ou des coûts, frais, dépenses ou obligations (y compris, sans s'y limiter, les honoraires d'un avocat) encourus par l'AAC, le club organisateur et le personnel qui peut se produire en raison :

(a) de tout acte ou omission de ma part, de la part de mes personnes apparentées ou de toute personne dont je suis responsable devant la loi; ou

(b) d'un comportement agressif du chien ou de tout autre chien sous ma responsabilité.

5. J'ai lu et compris les règlements régissant la compétition et les règlements supplémentaires (le cas échéant) figurant dans le programme officiel du concours de même que les politiques de l'AAC relatives à la discipline (collectivement les « règlements »). J'accepte de respecter les règlements et de me conduire conformément aux règlements et de faire en sorte qu'il en soit de même pour le chien. Il est entendu que moi et/ou le chien pouvons faire l'objet de mesures disciplinaires ou de sanctions pour avoir enfreint les règlements et j'accepte de respecter toute mesure disciplinaire décidée par l'AAC et d'être lié par celle-ci.

6. Il est entendu que l'AAC et/ou le club organisateur peuvent, dans le cadre de l'administration de la compétition ou de la conduite de ses activités en général, recueillir, utiliser ou divulguer mes renseignements personnels et que tous les renseignements personnels recueillis, utilisés ou divulgués par l'AAC et/ou le club organisateur seront traités conformément à la politique de l'AAC et aux lois applicables sur la confidentialité des renseignements personnels. Je consens par la présente à ce que l'AAC et/ou le club organisateur puissent recueillir, utiliser ou divulguer mes renseignements personnels.

Décharge visant les médias et renonciation au droit à la vie privée

J'accorde par la présente à l'AAC et ses filiales, représentants, agents et ayants droit, le droit et la permission d'utiliser mon nom, le nom de mon chien, ma biographie, ma ressemblance, ma photographie, ma voix ou tout autre indice d'identité pour diffusion, télédiffusion, câblodiffusion, transmission ou distribution sous tout format ou dans tout média qui existe maintenant ou existera dans le futur.

Renonciation au droit à la vie privée et au droit à l'image

De plus, je dégage par la présente l'Association d'agilité du Canada et ses filiales, représentants, agents et ayants droit, de toute réclamation ou cause d'action pour invasion du droit à la vie privée, droit à l'image ou tout autre droit semblable.

7. J'ai eu la possibilité de lire et de comprendre les modalités de cette entente avant de la signer et je l'ai fait en toute connaissance de cause. Il est entendu qu'en signant cette entente, je restreins mes droits légaux et je signe cette entente volontairement et de plein gré.



## **Risque possible encouru & deni de responsabilité en relation avec le Coronavirus/COVID-19**

Le novel coronavirus, COVID-19, a été déclaré comme pandémie autour du monde par l'Organisation Mondiale de la santé. **COVID-19 est extrêmement contagieux** et pourrait se propager d'une personne à l'autre très facilement. Par conséquent, les organisations fédérale, provinciale, et le système de Santé d'Ontario recommandent la distanciation sociale et d'éviter les regroupements.

**Top Skill K9("le Club")** a mis en place des mesures préventives pour la réduction de la propagation du COVID-19; Cependant, le club ne peut pas garantir que vous ne serez pas infecté par le COVID-19. De plus, votre présence au Club pourrait augmenter votre risque de contracter COVID-19.



En acceptant numériquement ce document, Je comprends les risques de la contagions par le COVID-19 et j'assume volontairement les chances d'être exposé ou être infecté par le COVID-19 en participant aux activités du club, et qu'une possible exposition ou infection pourrait résulter à une blessure, maladie, invalidité ou la mort. Je comprends que le risque de devenir exposé ou contaminé par le COVID-19 au Club peut venir d'actions, d'omissions, de négligence de moi-même et des autres, incluant mais sans s'y limiter, les membres du Club, les bénévoles et les participants au programme et leurs familles.

J'accepte volontairement d'assumer tous les risques susmentionnés et j'accepte l'entière responsabilité de toute blessure à moi-même (y compris, mais sans s'y limiter, les blessures corporelles, l'invalidité et la mort), la maladie, les dommages, la perte, la réclamation, la responsabilité ou les dépenses de toute sorte que je pourrais rencontrer ou encourir en relation avec ma présence au Club ou ma participation à la programmation du Club («Réclamations»). En mon nom, je libère et je m'engage à ne pas poursuivre le Club, ces employés, membres et représentants, des réclamations, y compris toutes les responsabilités, réclamations, actions, dommages-intérêts, frais ou dépenses de toute nature qui en découlent ou s'y rapportent. Je comprends et accepte que ce déni de responsabilité inclut toutes les réclamations basées sur les actions, omissions ou négligences du Club, des ces employés, membres et représentants, qu'une infection COVID-19 se produise avant, pendant ou après la participation à un programme du Club.

En considération d'être autorisé à y assister, j'accepte d'indemniser et de dégager le Club de toute responsabilité ou de quelconque réclamations par moi-même, mes invités et les membres de ma famille.

Signature : \_\_\_\_\_ Date: \_\_\_\_\_  
Signature d'un parent ou d'un tuteur si le manieur a moins de 18 ans.